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          RM.0002.5.2015 

 P R O T O K Ó Ł NR IX/15 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 8 września 2015 r. 
 

IX sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń Rady Miejskiej w 

Kamieńsku w godz. 9
00

 – 13
30

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 13 radnych.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Sekretarz Gminy – 

Ryszard Kurman, Skarbnik Gminy –     Maria Ozga, Adwokat – Karina Zakrzewska oraz media: 

„Co Nowego”, „Między stronami”,  NTL Radomsko. 
 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.                                   
 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr VIII/15 z dnia 29 czerwca 2015 r. 

4. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych – sprawozdanie Burmistrza. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 
6. Rozpatrzenie skargi na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność między sesjami. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 
9. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 

10. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

11.  Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
12. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015; 

 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska; 

 w sprawie deklaracji Gminy Kamieńsk jako członka Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„BUD-UJ RAZEM”; 

 zmieniająca uchwałę Nr XLVII/471/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 2 września 2014r. 

w sprawie podziału Gminy Kamieńsk na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich numerów i liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym; 

 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/54/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 15 maja 2015 r. 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

 w sprawie uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieńsku;  

 w sprawie wyboru ławników. 

13. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

Zawiadomienie o zwołaniu IX sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z proponowanym porządkiem obrad 
stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
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 p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 
 

Otwarcia IX sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając serdecznie radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 13. Stanowi to quorum, a więc Rada może 

obradować i podejmować uchwały.  

p u n k t  2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Burmistrz B.Pawłowski zgłosił wniosek: o rozszerzenie punktu „Podjęcie uchwał” o następujące 

projekty uchwał:  

1) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 
 

Burmistrz B.Pawłowski poinformował, że ww. projekt uchwały został przesłany w materiałach, ale 

nie jest ujęty w porządku obrad, ponieważ wpłynął już po tym jak porządek obrad był ustalony.  

 

2) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym nabyciem prawa własności 

budynku usytuowanego na w/w gruncie; 
 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że tu chodzi o kwestię nieodpłatnego nabycia nieruchomości od 

PKP. Dodał: „Myśmy już taką uchwałę podejmowali, natomiast tutaj jest taka zmiana, że tamta 

poprzednia uchwała dotyczyła korzystania na cele transportu, czyli to musiałby być dworzec, co 

trochę ograniczałoby nam jego zagospodarowanie. W tej chwili jest propozycja zmiany tej uchwały 

w takim kierunku, że nic nas nie będzie ograniczać, jeżeli chodzi o przeznaczenie tego budynku.” 

 

Radny M.Kopcik zapytał czy są już opracowane jakieś szacunkowe dane na temat kosztów 

remontu tego budynku? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że nie. Wyjaśnił, że na tym etapie trudno iść i oceniać 

koszty remontu, bo żeby dokonać wyceny to trzeba komuś za to zapłacić. 

 

Radny M.Kopcik dodał: „Ja się obawiam Panie Burmistrzu, że koszty odtworzenia tego budynku 

będą bardzo wysokie i czy to w ogóle kiedyś będzie funkcjonować na takich zasadach, że to będzie 

przydatne. Ja już mówiłem ja bym tego budynku nie przejmował, bo on w tej chwili nie ma żadnej 

wartości dla nas. Uważam, że remont czy rekonstrukcja tego budynku do pierwotnego wyglądu 

będą bardzo dużym obciążeniem dla gminy i nie wiem czy to jest gra warta świeczki... 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Proszę Państwa, są kompetencje zarezerwowane dla 

Burmistrza i są kompetencje zarezerwowane dla Rady. I w mojej kompetencji jest to, że jeżeli 

zdarzyła się taka okazja żeby ten budynek przejąć to ja to Państwu proponuję a Państwo o tym 

dzisiaj zadecydujecie. Druga rzecz – to jak będzie później remont to będzie wycena i będzie znowu 

głos Rady czy wyraża zgodę na taki remont, w jakim zakresie i czy środki będą przeznaczone.         

Ja bym widział żeby to były środki zewnętrzne.. Decyzja należy do Państwa.” 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; 
 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jest to uchwała o wyrażenie zgody na zakup działki między ul. 

Mickiewicza a Kościuszki w Gorzędowie, na odcinku gdzie jest przystanek i jest utworzony tzw. 
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pasaż. Dodał: „Tam mieszkaniec wyraził zgodę na sprzedanie kawałka tej działki. On to podzielił i 

teraz chodzi, aby ten kawałek przejąć i całość już (tj. ten kawałek plus działkę, którą mamy) 

zagospodarować, utwardzić zrobić lepszy dojazd do tych domów i zrobić kawałek miejsca na to 

żeby można było samochodem z powrotem wykręcić i z tej drogi wyjechać, bo to będzie w 

pewnym sensie ślepa uliczka.” 

 

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku zgłoszonego przez 

Burmistrza Kamieńska.    

Ad. 1) 

Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 2)                                                                                                                    

Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3) 

Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 
Po zmianie porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr VIII/15 z dnia 29 czerwca 2015 r. 

4. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych – sprawozdanie Burmistrza. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

6. Rozpatrzenie skargi na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność między sesjami. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 

9. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 

10. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

11.  Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

12. Podjęcie uchwał: 
 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015; 

 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska; 

 w sprawie deklaracji Gminy Kamieńsk jako członka Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„BUD-UJ RAZEM”; 

 zmieniająca uchwałę Nr XLVII/471/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 02 września 2014 r. 

w sprawie podziału Gminy Kamieńsk na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich numerów i liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym; 

 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/54/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 15 maja 2015 r. w 

sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

 w sprawie uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieńsku;  

 w sprawie wyboru ławników; 
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 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym nabyciem prawa własności 

budynku usytuowanego na w/w gruncie; 

 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
 

13. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 

 

p u n k t  3 
 

Przyjęcie protokołu Nr VIII/15 z dnia 29 czerwca 2015 r. 

 

Nie zgłoszono uwag do ww. protokołu. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr VIII/15 z              

29 czerwca 2015r. Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 1 

radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 3 Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4. porządku 

obrad. 
 

p u n k t  4 
 

Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych – sprawozdanie Burmistrza. 

 

Burmistrz B.Pawłowski przedstawił informację na temat stopnia realizacji inwestycji 

zaplanowanych na rok 2015.  
W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                           Załącznik Nr 5 

 

Radny M.Kopcik zwrócił uwagę żeby bardziej zmobilizować firmy, które kładą nawierzchnie 

asfaltowe na terenie naszej gminy do sprzątania po sobie. Dodał: „Mówię to na przykładzie ulicy 

Ludowej, że jednak ta firma po sobie nie posprzątała. Wszyscy mieszkańcy, którzy mieli położony 

ten asfalt przed swoimi posesjami to jednak mieszkańcy sprzątali, zamiatali.”  

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „My każdorazowo firmie przypominamy. Ale to jest trudno 

proszę Państwa skoordynować i żądać od firmy, że dzisiaj położą asfalt a jutro muszą posprzątać, 

dlatego że to są różne firmy, które te prace wykonują i nieraz jest tak, że jak jest masa to ekipa 

działa. I tak się złożyło, że w tym roku było tak, że oni tych przestojów nie mają, są dobre warunki 

atmosferyczne, dlatego być może ta druga ekipa trochę się spóźnia. Ale na pewno będzie to 

posprzątane. Jeżeli gdzieś rzeczy są zostawione, jeżeli Państwo by widzieli, że gdzieś coś zostało to 

proszę zgłosić. My każdorazowo firmę będziemy obligować do tego żeby po sobie posprzątała, bo  

to też mają w zakresie swoich działań.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Panu Burmistrzowi za udzielenie informacji, zamknął 

punkt 4. i przeszedł do punktu 5. porządku obrad. 
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p u n k t  5 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

 

Przewodniczący Komisji zdali sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji w okresie od 

30 czerwca do 8 września br., w kolejności: 
 

1. P. Alicja Grządzielska-Deska – z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i 

Spraw Socjalnych; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

2. P. Wojciech Tarnowski – z działalności Komisji Planowania, Budżetu i Finansów; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

3. P. Artur Wiewióra – z działalności Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej; 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu 

4. P. Stefan Górny – z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

5. P. Waldemar Wasiński – z działalności Komisji Rewizyjnej; 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 
W związku z wyczerpaniem punktu 5. porządku obrad. Przewodniczący Rady przeszedł do 

punktu 6. informując, że prowadzenie sesji w tym punkcie przekazuje Wiceprzewodniczącej Rady 

p. Renacie Jurczyk. 
 

p u n k t  6 
 

Rozpatrzenie skargi na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk poinformowała, że za pośrednictwem Wojewody Łódzkiego 

do Rady Miejskiej wpłynęła skarga radnego Mariana Kopcika na bezczynność Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kamieńsku. Następnie zapoznała radnych z pismem wojewody oraz 

przedmiotową skargą.  

Ww. dokumenty stanowią  załącznik Nr 11 do protokołu. 
 

W dalszej kolejności Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku oraz uzasadnienie do ww. uchwały. 

Następnie głos oddała Panu radnemu Marianowi Kopcikowi. 
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Radny Marian Kopcik przedstawił swoje stanowisko do treści przedstawionego projektu uchwały  

Ww. stanowisko stanowi  załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk ponownie odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku i poddała go pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych. „Za” uznaniem skargi za bezzasadną głosowało 8 radnych, 2 radnych 

głosowało „przeciw”, 3 radnych „wstrzymało się” od głosu. W wyniku głosowania skarga na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku została uznana za bezzasadną. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/74/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r. w 
sprawie rozpatrzenia skargi na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku.                Załącznik Nr 13  

 

W związku z wyczerpaniem punktu 6. porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk 

przeszła do punktu 7. przekazując prowadzenie sesji Przewodniczącemu Rady J.Kozikowi. 

 
Radna A.Grządzielska-Deska opuściła obrady sesji – godz.10

30
 

Stan radnych obecnych na sesji – 12.  
 

p u n k t  7 

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza między 

sesjami. 

 

Burmistrz Kamieńska P. Bogdan Pawłowski zdał sprawozdanie z działalności między VIII i IX 

sesją w kolejności: 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

2. Sprawozdanie z działalności burmistrza. 

Ad. 1. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania z realizacji uchwał. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

Ad. 2.          

Burmistrz B.Pawłowski zaznaczył, że jeżeli chodzi o działalność miedzysesyjną to jest szereg 

spraw, które chciał przybliżyć, mianowicie:  

1) zawody sportowo-pożarnicze;  

Zawody odbyły się na szczeblu gminy i na szczeblu powiatu. Na szczeblu gminy odbyły się 

wspólnie z gminą Gomunice i miały służyć wyłonieniu kandydata. Na zawody powiatowe 

pojechała jednostka z Gorzędowa. Te zawody odbyły się w niedziele i bardzo ładnie nasi się 

zaprezentowali. Naprawdę jest bardzo wyrównany poziom w wielu jednostkach i nie ma 

odstających straży. Dzisiaj nie ma straży takich, które zakwalifikują się na zawody powiatowe i 

widać, że są niedoszkoleni. Naprawdę jeżdżą tam jednostki bardzo dobrze wyszkolone... Myślę, 

że możemy być zadowoleni i dumni ze strażaków z Gorzędowa i tutaj chciałbym podziękować na 

forum Rady, a myślę, że będzie jeszcze okazja podziękować podczas spotkań ze strażakami. 
 

2) Imprezy i festyny integracyjne; 

Okres wakacyjny to też okres wielu imprez integracyjnych, festynów różnego rodzaju i tutaj 

wspomnę, że takie festyny odbyły się: w Gorzędowie, w Ochocicach, w Gałkowicach Starych, w 

Pytowicach, w Koźniewicach, w Barczkowicach. Także tutaj jest tych miejscowości coraz więcej. 

Przy okazji chciałbym poprosić, że jeżeli już Państwo organizujecie imprezę to żeby był 
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organizator tego festynu, żeby było zapewnione bezpieczeństwo na ile to możliwe, żeby taki 

festyn był ubezpieczony. Również nie ma problemu żeby gmina w jakiś sposób wspomogła, 

aczkolwiek mamy tutaj trochę dylematów z Panią Skarbnik, bo jeżeli chodzi o pomoc finansową 

to z przepisów różnie to wynika. Myślę, że nad tym tematem trzeba będzie pochylić się w 

przyszłym roku zwłaszcza na kanwie ze środków z BUD-UJ Razem, bo tam te festyny 

integracyjne na pewnych zasadach mogą być współfinansowane – to jest jedna rzecz. I druga –    

z mojej strony jest deklaracja taka, że na taką imprezę zawsze ten lokal Państwo otrzymają i nikt 

nie pobiera opłat. Ale prośba żeby Państwo wcześniej to zgłaszali, bo czasami te budynki 

używane są w innych celach, mieszkańcy wynajmują na różne przyjęcia, itd. 

 

3) Okres wakacji to też okres prac remontowych w placówkach oświatowych i właściwie 

to we wszystkich jednostkach w różnym zakresie te remonty były - komisja oświaty oglądała.- 

Szkoły stają się coraz bardziej nowoczesne coraz bardziej funkcjonalne. Myślę, że w tym 

kierunku co roku trzeba jakieś pieniądze asygnować i na te cele przeznaczać, bo to są nasze 

budynki służące naszym dzieciom. 

W związku z tymi remontami; jeżeli chodzi o szkołę w Gorzędowie tam zaplanowaliśmy w tym 

roku docieplenie szkoły. Dwa lata temu robiliśmy dach (był docieplany doszczelniany, bo się lało 

do środka szkoły), rok temu robiliśmy docieplenie i uszczelnienie fundamentów, a w tym roku 

robimy ocieplenie z zastosowaniem środków z WFOŚ. Oczywiście, jeżeli robimy wydatki to 

musimy stosować przepisy i jednym z takich przepisów jest ustawa o zamówieniach publicznych.. 

I po postępowaniu przetargowym w Gorzędowie firma podpisała umowę i w terminie, kiedy 

miała przystąpić do realizacji (a termin był długi i można było śmiało zrobić) firma nie zaczęła 

przystępować do realizacji. Po naszych monitach, jest inspektor nadzoru, który cały czas to 

kontroluje, który pilnuje tego na bieżąco. O dziwo na tą chwilę roboty są wykonywane, jeżeli 

chodzi o jakość w sposób właściwy. Dzisiaj już są dwie ekipy, te roboty postępują w dobrym 

tempie. W między czasie cały czas jest monitorowane pod względem bezpieczeństwa.           

Jeżeli chodzi o Gorzędów to tyle mogę powiedzieć. Myślę, że sprawa jest rozwojowa. Cieszy 

mnie, że jakość prac jest dobra na tą chwilę, bo to mówi inspektor nadzoru, natomiast jak ta firma 

dalej będzie funkcjonować nie wiem. Na pewno kary od 1 września są naliczane i na pewno przy 

odbiorze będzie potrącone.- Jeszcze raz mówię - to jest minus przetargów, że czasami tak jest. 
 

Również w okresie wakacyjnym w szkołach jest dużo prac związanych z organizacją roku 

szkolnego. Mamy coraz więcej dzieci z różnego rodzaju dysfunkcjami(...). Też mamy trudną 

sytuację, jeżeli chodzi o dowożenie dzieci do szkoły specjalnej do Radomska, bo mamy 

samochód, mamy kierowcę, ale jest ograniczona ilość miejsc w autobusie. Na koniec wakacji 

dwójka dzieci doszła i już w ten bus nie zmieścimy tych dzieci. Trzeba się zastanowić czy kupić 

nowy bus i dowozić. W tej chwili rozwiązaliśmy problem umową-zleceniem. Mamy przewoźnika, 

który te dzieci przewozi.  

 

 4) Rocznice i uroczystości; 

Podczas tego okresu dwóch miesięcy była rocznica Powstania Warszawskiego. Aktywni 

Kamieńsk – przy pomocy gminy – zorganizowali bardzo ładną uroczystość. Była msza, później 

byliśmy pod pomnikiem, były składane kwiaty. Myślę, że tak powinno być. Druga rzecz – 

obchodziliśmy rocznice wybuchu wojny i też uważam, że była to uroczystość, która jest ważna i 

potrzebna. Myśląc o przyszłości chociaż trochę trzeba obejrzeć się za siebie i popatrzeć, że jest 

historia i są doświadczenia... I mam jedną taką negatywną uwagę, że trochę szkoda, że mało osób 

w tym uczestniczy, że mało osób chce przyjść i tą godzinę poświęcić żeby na chwilę się 

zatrzymać. Ja ze swojej strony dziękuje tym, którzy uczestniczyli, tym, którzy trochę włożyli 

pracy żeby te uroczystości miały odpowiednią oprawę i odpowiednie miejsce. Zachęcam na 

przyszłość żebyśmy się spotykali żebyśmy też demonstrowali tutaj, że jesteśmy Polakami i warto 

takie rocznice obchodzić. 
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5) W okresie tym letnim mieliśmy problemy z wodą na jednym i drugim ujęciu. Na ujęciu 

Kamieńsk po burzy były uszkodzenia pewnych elementów elektronicznych i działała tylko jedna 

studnia. I dopóki nie było suszy, dopóki nie było wysokich temperatur, to ta jedna studnia dawała 

radę nie było problemu. Natomiast, gdy pojawiły się masowe podlewania zwłaszcza w weekendy 

to w pewnych miejscach Kamieńska tam gdzie ta woda musi dotrzeć wyżej brakowało wody 

(ciśnienie było mniejsze). Po iluś dniach awaria została usunięta – firma dostarczyła część, 

zamontowała – uruchomiliśmy drugą studnię i było ok. Jak się skończyły problemy z tym ujęciem 

to to drugie ujęcie mniejsze, które mamy w obrębie jak się jedzie na Napoleonów z Gałkowic 

Nowych, tam były tak duże rozbiory wody tak dużo osób z tej wody korzystało, że w tych 

domostwach, które są wyżej położone były braki wody. Tutaj wystąpiłem do mieszkańców tych 

miejscowości z apelem (wspólnie z ZGK) i po apelu ilość wody pobieranej przez mieszkańców 

spadła i już nie było problemu. I chciałem tutaj Państwu radnym i Państwu sołtysom z tego rejonu 

bardzo podziękować, bo wiem, że Państwo też byliście w to włączeni żeście to przekazali, że 

dzięki temu ten problem minął i mogliśmy tą trudną chwilę przetrwać.  
 

Drugim takim problemem jest susza. Wiemy, że na naszym terenie jest dotkliwa susza i dotyczy 

w dużej mierze rolników, ale żeby powołać komisje, żeby podjąć działania, że jest susza to trzeba 

spełnić pewne warunki. Jest taki instytut, który się nazywa IUNG (Instytut Uprawy, Nawożenia i 

Gleboznawstwa), który robi badania i daje pewne wskaźniki dla każdej gminy i określa czy jest 

niedobór wody czy jest dobrze. I w momencie, kiedy wprowadzi ten niedobór wody wtedy 

możemy powołać komisje. Na to musimy mieć zgodę wojewody i te działania dopiero można 

podjąć. Ja przepraszam za tą instytucję być może, być może za wojewodę, że te działania były 

później podjęte (później niż oczekiwali tego rolnicy). No, ale rolnik czy mieszkaniec nie ma 

kontaktu bezpośrednio z premierem z ministrem z wojewodą czy z jego urzędnikami tylko ma 

kontakt z gminą. Przychodzi do gminy i w gminie się dowiaduje, że przykro nam, ale komisja nie 

jest jeszcze powołana, dlatego że nie mamy podstaw do powołania tej komisji. Ja bym bardzo 

chętnie powołał, myśmy monitorowali, nawet taki wniosek wysłałem jeszcze przed uznaniem 

gminy Kamieńsk, że jest objęta suszą, ale była negatywna odpowiedź, że nie możemy takiej 

komisji powołać. I dopiero w momencie, kiedy się pojawiła taka informacja powołaliśmy tą 

komisję. Dzisiaj Komisja jest powołana, działa, są składane wnioski.  
 

6) Jeszcze dla mnie bardzo ważna sprawa – były rozmowy w sprawie remontu drogi 

między miejscowościami Napoleonów a Huta Porajska, o czym informowałem już w czerwcu, 

gdzie miejscowości są nasze a droga jest w dużej części Woli Krzysztoporskiej. Tutaj z Panem 

Wójtem doszliśmy do wniosku, że trzeba wspólnie tą inwestycję, ten remont drogi, zrobić. 

Zgodziłem się na dofinansowanie remontu tej drogi w wysokości do 70.000 zł. Ma to starczyć na 

destrukt, którym ma być ta droga wywieziona plus tyczenie. Natomiast po stronie Woli 

Krzysztoporskiej byłyby roboty, czyli rozłożenie tego destruktu. Nie wiem, jaki byłby koszt 

całości inwestycji. Pan Wójt oszacował te dwie rzeczy: tyczenie i destrukt do 70.000 złotych, 

natomiast na te inne roboty miałem dostać kosztorys – nie dostałem. – Ale jest to długi kawałek 

drogi (około 1400 metrów) silnie zdewastowany i na pewno 70 tysięcy wydaje się, że to jest dużo, 

ale powiem, że na tak długi odcinek drogi, który od lat jest zaniedbany myślę, że to warto 

zainwestować dla dobra naszych mieszkańców. Pan Wójt deklaruje, że jeżeli środki będą teraz 

przyznane to we wrześniu ten remont byłby wykonany.” 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 7. porządku obrad i ogłosił przerwę do godz. 11
25

. 

Po przerwie (w godz. 11
10-

11
25

) Przewodniczący Rady wznowił obrady i przeszedł do punktu 8. 

porządku obrad. 
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p u n k t  8 
 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik przedstawił informację na temat swojej działalności w okresie       

od 17 marca do 8 września 2015 r. 
 

W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                           Załącznik Nr 15  

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 8. i przeszedł do punktu 9. porządku obrad. 
 

p u n k t  9 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 

 

Skarbnik Gminy p. Maria Ozga omówiła informację Burmistrza z wykonania budżetu Gminy za    

I półrocze 2015 roku. 
 

W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                         Załącznik Nr 16 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 9. porządku obrad i przeszedł do punktu 10. 

 

p u n k t  10 
 

Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

 

Burmistrz B.Pawłowski przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 

2014. 
W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                         Załącznik Nr 17 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10. i przeszedł do punktu 11. porządku 

 

p u n k t  11 
 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

za rok 2014. 
W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                         Załącznik Nr 18 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 11. i przeszedł do punktu 12. porządku 

 

p u n k t  8 

Podjęcie uchwał. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapoznała radnych z następującymi projektami uchwał: 
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 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015;  
 

Skarbnik Gminy omówiła zmiany w palnie dochodów i wydatków przedstawione w załącznikach 

do chwały. Następnie dodała: „Jeszcze od momentu złożenia projektu uchwały pojawiły się nowe 

zadania. Jak Pan Burmistrz już wcześniej wspominał dołożylibyśmy tu jeszcze: środki na 

rewitalizację parku w Gorzędowie – rozdział 90004 § 6050 – zwiększenie 5000 zł. Te środki 

pokryte by były z rezerwy 5.000, czyli początkowo w rezerwie mieliśmy w projekcie zwiększenie 

15.000, czyli rezerwa zwiększona by była tylko o 10.000 (po zmianach). Dodatkowo 

chcielibyśmy zakupić stół do bilardu do świetlicy w Gałkowicach Starych – to jest wydatek 

majątkowy, czyli byłby rozdział 92109 §6060 – 5.000 zł oraz „zakup stołu do tenisa 

zewnętrznego” – to też jest przy świetlicy w Gałkowicach Starych rozdział 90026(kultura 

fizyczna) §6060 – 5.000 zł. Natomiast zmniejszenie o 10.000 zł z zadania pn.: rozbudowa placu 

zabaw w Gałkowicach Starych – rozdział 90095 §6050.” 

 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk podkreśliła, że osobiście uważa, że stół do tenisa 

zewnętrznego to jest zupełny absurd. Dodała, że z własnego doświadczenia wie, że piłeczka do 

gry w tenisa to nie jest piłeczka do gry na zewnątrz, ale skoro tak mieszkańcy sobie życzą to 

oczywiście nie ma problemu. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zmiany zgłoszone przez Skarbnik Gminy.  

Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem zmian głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania 

zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2015(ze zm.). Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało           

12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/75/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r.          
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.                                                                  Załącznik Nr 19  

 

 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego. Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/76/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r. w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego.                             Załącznik Nr 20 

 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska. Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/77/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r.          
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska.                        Załącznik Nr 21 
 

 w sprawie deklaracji Gminy Kamieńsk jako członka Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „BUD-UJ RAZEM”; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie deklaracji Gminy 

Kamieńsk jako członka Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „BUD-UJ RAZEM”.. 

Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/78/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r.          
w sprawie deklaracji Gminy Kamieńsk jako członka Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „BUD-UJ 
RAZEM”.                                                                                                                                 Załącznik Nr 22 

 

 zmieniająca uchwałę Nr XLVII/471/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 02 września 

2014 r. w sprawie podziału Gminy Kamieńsk na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich 

numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę Nr 

XLVII/471/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 02 września 2014 r. w sprawie podziału 

Gminy Kamieńsk na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich numerów i liczby radnych wybieranych 

w każdym okręgu wyborczym. Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 

radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/79/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r. 
zmieniająca uchwałę Nr XLVII/471/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 02 września 2014 r. w sprawie 
podziału Gminy Kamieńsk na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich numerów i liczby radnych wybieranych w 
każdym okręgu wyborczym.                                                                                                   Załącznik Nr 23 

 

 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/54/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 15 maja 

2015 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk; 

 

Radny A.Wiewióra zgłosił wniosek: 

 „Aby rozszerzyć treści uchwały o zapis następującej treści: po słowach „zabiegów 

weterynaryjnych” dodać „oraz na zakup karmy i akcesoriów na utrzymanie psa, np. 

buda, kojec, legowisko...” 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. wniosek. Głosowało 12 radnych. „Za” 

przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Radny D.Barański zapytał, jakie konsekwencje będzie ponosić osoba, która weźmie psa w adopcję 

a później odda go, bo mu się np. znudzi?  

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że będzie ponosić konsekwencje prawne. 
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Adwokat Karina Zakrzewska dodała: „To będą konsekwencje, jakie przewiduje ustawa o ochronie 

zwierząt, czyli za znęcanie za porzucenie. I czy jest to pies przechodni czy nasz od samego 

początku to takie same będą konsekwencje.. Natomiast, co do oddania adoptowanego psa - to po 

adopcji odbywa się to już jak gdyby poza gminą. Jest to relacja tylko i wyłącznie właściciel 

ewentualnie schronisko.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały sprawie zmiany uchwały             

Nr VII/54/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 15 maja 2015 r. w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kamieńsk (ze zmianą). Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/80/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r. w 
sprawie zmiany uchwały Nr VII/54/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 15 maja 2015 r. w sprawie 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Kamieńsk.                                                                                                       Załącznik Nr 24 

 

 w sprawie uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieńsku; 
 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieńsku. Głosowało 12 radnych.  „Za” przyjęciem 

ww. uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/81/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r.          
w sprawie uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieńsku.        Załącznik Nr 25 
 

 w sprawie wyboru ławników; 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poinformował, że zgodnie z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w 

Piotrkowie Trybunalskim o liczbie ławników na kadencję 2016-2019 do Sądu Okręgowego w 

Piotrkowie Trybunalskim należy wybrać dwóch ławników i dwóch ławników do Sądu 

Rejonowego w Radomsku. Do Rady Miejskiej zgłosiło się dwóch kandydatów na ławnika do 

Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim, tj.: P. Joanna Adaszek i P. Elżbieta Matuszczyk. 

Natomiast do Sądu Rejonowego w Radomsku nikt się nie zgłosił.  

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Pana Mariana Kopcika – Przewodniczącego Zespołu do 

przedstawienia opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników – o przedstawienie opinii Zespołu. 
 

Radny M.Kopcik odczytał opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników. 
 

W załączeniu do protokołu – ww. opinia.                                                                                Załącznik Nr 26  
 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej w celu 

przeprowadzenia wyborów tajnych.  
 

Do Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni radni: 

1) P. Wojciech Tarnowski, 

2) P. Bożena Alama. 

3) P. Iwona Kuliberda. 
 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie ww. skład Komisji Skrutacyjnej. 

Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem ww. składu Komisji głosowało 9 radnych, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania ww. skład Komisji przyjęto jednogłośnie.  

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w celu ukonstytuowania się Komisji, 

przygotowania regulaminu głosowania i kart do głosowania. 

Po przerwie (w godz. 12
10

-12
20

) Przewodniczący Rady wznowił obrady i oddał głos Komisji 

Skrutacyjnej. 
 

Radna Iwona Kuliberda poinformowała, że Komisja ukonstytuowała następująco: 

1) P. Wojciech Tarnowski – przewodniczący komisji, 

2) P. Bożena Alama – członek komisji, 

3) P. Iwona Kuliberda – członek komisji. 
 

Następnie przedstawiła regulamin głosowania tajnego dla dokonania wyboru ławników. 
 

Nie zgłoszono uwag. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionego regulaminu. 

Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem regulaminu głosowało 12 radnych. W wyniku 

głosowania regulamin został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – regulamin głosowania dla dokonania wyboru ławników.          Załącznik Nr 27 

 
Następnie przystąpiono do głosowania tajnego.  

Radni w/g listy obecności kolejno odbierali karty do głosowania i oddawali głos.  

Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do liczenia głosów.  

Radny Wojciech Tarnowski odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z głosowania tajnego: 
 

„Liczba radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania – 12. 
Na ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim zgłoszono kandydatury: 

1. Pani Joanna Maria  Adaszek; 

2. Pani Elżbieta Helena  Matuszczyk. 

Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: – 12 
Liczba kart wyjętych z urny – 12,  
Liczba kart nieważnych – 0 

Liczba głosów oddanych na kandydatów: 

1. Pani Joanna Maria  Adaszek: 

a) „za” wyborem kandydata na ławnika - 12 głosów,  

b) „przeciw”  wyborowi kandydata na ławnika - 0 głosów. 
Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydatka: Pani Joanna Maria  Adaszek 

uzyskała więcej głosów za wyborem niż przeciw wyborowi i została wybrana na ławnika do Sądu 

Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim.  
 

2. Pani Elżbieta Helena  Matuszczyk  
a) „za” wyborem kandydata na ławnika - 9 głosów,  
b) „przeciw” wyborowi kandydata na ławnika - 3 głosy 
 

Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydatka: Pani Elżbieta Helena  

Matuszczyk uzyskała więcej głosów za wyborem niż przeciw wyborowi i została wybrana na 

ławnika do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim.  
 

W załączeniu do protokołu – protokół Komisji Skrutacyjnej i karty z głosowania tajnego.     Załącznik Nr 28                     
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Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Komisji Skrutacyjnej za przeprowadzenie głosowania 

i odczytał uchwałę stwierdzającą wybór ławników. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/82/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r. w 
sprawie wyboru ławników.                                                                                                      Załącznik Nr 29 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą. Głosowało 12 radnych.  

„Za” przyjęciem ww. uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/83/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą. 

 Załącznik Nr 30 
 

 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym nabyciem prawa 

własności budynku usytuowanego na w/w gruncie; 

 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Kamieńsk 

wraz z nieodpłatnym nabyciem prawa własności budynku usytuowanego na w/w gruncie. 

Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem ww. uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny „wstrzymał 

się od głosu. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta wymagana większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/84/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz 
Gminy Kamieńsk wraz z nieodpłatnym nabyciem prawa własności budynku usytuowanego na w/w gruncie. 

Załącznik Nr 31 
 

 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; 

 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości. Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem ww. uchwały głosowało 12 

radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr IX/85/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 08.09.2015 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.                                                            Załącznik Nr 32 

 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 8.      

i  przeszedł do punktu 9. porządku obrad. 
 

p u n k t  13 
 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
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Radny Barański zapytał, kiedy ewentualnie byłaby robiona ta droga przy pasażu? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że chciałby jak najszybciej to zrobić niemniej najpierw trzeba 

uzgodnić z mieszkańcami tryb zakupu, czyli zrobić wycenę, ustalić notariusza i przejąć tę drogę.  

 

Radny D.Barański zapytał również o drogę Adamowskiego w Gorzędowie. 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że została rozpoczęta procedura, jeżeli chodzi o przejęcie 

przez gminę, bo na chwilę obecną jest ona własnością skarbu państwa. 

 

Radny S.Górny zaznaczył, że ma pytanie do Sołtysa Sołectwa Huta Porajska, Pana Mariusza 

Masiarka, następnie zapytał: „Czy mi Pan odpowie na pytanie jak wyszło z tą drogą, bo pomówił 

mnie Pan, że ja pieniążki zabrałem? Droga nad żwirownią do Huty Porajskiej – Pan mówił, że jest 

nasza a jest nie nasza, bo sprawdzone. Ja mówiłem. Na wyborze sołtysa straszył mnie Pan 

odpowiedzialnością karną no to teraz niech mi Pan odpowie na pytanie. I ta odpowiedzialność 

karna by wyszła nie na moją stronę tylko na Pana. A teraz to ja bym Pana o to pomówienie 

pociągnął do odpowiedzialności karnej. Droga przez las od Napoleonowa do przepompowni też 

Pan mówił, że pieniądze radny zabrał. Pieniądze były i są, droga jest zrobiona. Jak się Pan teraz 

odniesie na te moje pytania?”  

 

Sołtys M.Masiarek: „Proszę Pana, droga od ujęcia wody do Napoleonowa jeszcze nie jest zrobiona 

w całości... 

 

Radny S.Górny dodał: „Ale to co było deklarowane w destrukcie jest zrobione! Tam nie ma aktu 

prawnego na tamtą drogę dalej, bo gdyby był akt prawny byłaby może i w tym roku zrobiona. 

Niech Pan mi odpowie konkretnie na moje pytanie, dlaczego byłem pomówiony, że droga jest 

Gminy Kamieńsk a droga jest Woli Krzysztoporskiej?” 

 

Sołtys M.Masiarek oznajmił, że przedstawił pewne dokumenty Panu Burmistrzowi, z których 

wynika, że część tej drogi jest Gminy Kamieńsk, z tym, że na razie nie uzyskał odpowiedzi ze 

strony Pana Burmistrza czy to jest rzeczywiście prawda czy nie. 

 

Burmistrz B.Pawłowski zaznaczył, że odpowiada teraz na to pytanie i odpowiada, że to jest 

nieprawda - droga nie należy do Gminy Kamieńsk. Dodał: „Rozmawialiśmy, mówiłem, że to jest 

nie nasza droga. Tak jak było wcześniej sprawdzane w ewidencji gruntów i w ewidencji gruntów 

Woli Krzysztoporskiej ta działka jest wpisana, jest taka działka, natomiast tej działki z tym 

numerem w ewidencji gruntów gminy Kamieńsk nie ma, więc dla mnie nie ulega wątpliwości, że 

jest to działka Woli... 

 
/polemika między radnym Stefanem Górnym a sołtysem Mariuszem Masiarkiem na temat odpowiedzialności 
za składane publicznie pomówienia/ 

 

Przewodniczący Rady przerwał polemikę... Zaznaczył, że to nie jest forum żeby rozstrzygać takie 

kwestie, następnie głos oddał Sołtysowi Sołectwa Danielów - Sławomirowi Fila. 

 

Sołtys S.Fila zgłosił, że na odcinku drogi od Danielowa w kierunku Siódemki brakuje około 6 

znaków drogowych, które zostały powyrywane przez wandali. 

 

Następnie głos zabrał radny M.Kopcik i zapytał czy nie można było zawiesić podwójnej lampy na 

ostatniej lampie na ulicy Reymonta, ewentualnie, jeżeli jest taka możliwość tą lampę, która tam jest 

skierować o 90 stopni na te dwa budynki żeby były oświetlone. Dodał: „I drugi temat – nurtujący 
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nas od stycznia – oznakowanie składowania śmieci wokół cmentarza. To jest poważny problem, bo 

te śmieci się walają wokół cmentarza i przyjeżdżają ludzie (ja już to mówię któryś raz z rzędu)        

i nie wiedzą gdzie składować lampiony czy odpady. Jeżeli by byłe dwa, trzy, znaki wystające poza 

parkan cmentarza to przynajmniej wiedzieliby gdzie.”  

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że problem wielokrotnie zgłaszał księdzu proboszczowi i ks. 

proboszcz złożył deklarację, że coś tam ma się zmienić. Dodał: „Wiem, że rozmawiał z firmą Hak, 

czyli poszukuje rozwiązań. Wiem, że miał namierzoną firmę, która miała zbierać same szkła 

bezpłatnie, jeżeli chodzi o te lampiony szklane, bo to jest najcięższy element. Myślę, że problem 

się lada tydzień rozwiąże. Ja jeszcze raz zasygnalizuję sprawę. Nie dalej jak dwa tygodnie 

rozmawiałem... Wiem, że konsultował to z sanepidem. Ks. proboszcz początkowo był zgodny żeby 

te oznakowania były takie jak tu sugestia Pana radnego natomiast po przeanalizowaniu sytuacji 

doszedł do wniosku, że to i tak sprawy do końca nie załatwi, bo dzisiaj sprawę załatwi pojemnik, 

nie miejsce gdzie można śmieci rzucać na kupkę. I w takim kierunku jego działania się kierowały.” 

 

Radny M.Kopcik zapytał również o kwestię wywożenia z cmentarza ziemi do lasku koło cmentarza 

przez osoby zajmujące się budowaniem pomników – czy coś konkretnego wiadomo w tej kwestii?  

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że problem zgłosił księdzu proboszczowi, bo on jest 

gospodarzem cmentarza i ks. proboszcz miał uczulić tych wykonawców, którzy tam robią te 

pomniki. Oprócz tego rozmawiał jeszcze z osobami, które zajmują się nagrobkami i prosił o 

przekazanie, że takich rzeczy nie chcemy i nie widzimy takiej możliwości. Dodał: „Wiem, że 

ksiądz proboszcz wstępnie wyraził zgodę na wywożenie takiej ziemi, w której nie ma szczątków na 

teren, który jest wyznaczony pod przyszły cmentarz na równanie tego terenu. Natomiast mogło być 

tak, że tutaj pracowały też firmy spoza terenu gminy Kamieńsk i być może one sobie tę robotę 

uprościły. Nie wiem jak jest na dzień dzisiejszy, bo przyznam się, że przynajmniej z miesiąc czasu 

tego nie monitorowałem.” 

 

Radny M.Kopcik dodał:  „A sprawa monitoringu?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że „to jest do zastanowienia się.” 

 

Radny W.Kowalski zgłosił, że kratka przy pomniku Jana Pawła II przy kościele nie odprowadza 

wody i nawet przy małym deszczu powstaje tam kałuża. 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że woda tam nie schodzi, ponieważ ta kratka jest „ślepa” – nie 

ma odprowadzenia wody – i teraz żeby tam ten problem rozwiązać to ksiądz proboszcz musiałby 

zrobić kawałek odwodnienia. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapytała czy gmina ma możliwość zobligowania 

mieszkańców kilku posesji na ulicy Głowackiego żeby zrobili coś ze swoimi posesjami, bo 

niektóre z nich wręcz zagrażają bezpieczeństwu, nie mówiąc już o walorach estetycznych? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jeżeli zagraża bezpieczeństwu to możemy to zgłosić do 

nadzoru budowlanego. 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 9. i przeszedł do punktu 10. porządku obrad.  
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p u n k t  10 

Sprawy różne. 

 

Radny W.Tarnowski podkreślił, że nasze szkoły też próbują pozyskać pieniądze, w związku z 

czym w ramach szkoły podstawowej chciałby przedstawić pewne ogłoszenie. Dodał: „Nasza szkoła 

chce skorzystać z takiego programu, który nazywa się „Wzorowa łazienka”. Jest zamieszczony na 

naszej stronie gminnej skrót gdzie po prostu trzeba głosować na naszą szkołę żeby tych głosów 

było jak najwięcej, bo od ilości głosów zależy czy dostaniemy pieniądze czy nie dostaniemy. 

Pierwsze trzy szkoły z największą liczbą głosów otrzymują po 30 tysięcy na remont łazienek. 

Pozostałe szkoły do setnego miejsca otrzymują środki czystości na cały rok. Także tak czy owak 

warto z tego skorzystać a nas mieszkańców kosztuje to tylko tyle, że wchodzimy na stronę gdzie 

jest przekierowanie i tam codziennie można oddać maksymalnie jeden głos.” 

 

Radny W.Kowalski zwrócił uwagę, że przy ulicy Jagiellońskiej, przy cmentarzu pod samą linią 

energetyczną są posadzone brzozy, które rosną na 30 metrów wysokości, a można by tam posadzić 

troszeczkę inne drzewa. Dodał: „Ja się tam kiedyś przejechałem i jako pszczelarz patrzę a jest tam 

w kierunku cmentarza rząd ładnych lip, ale te lipy są zagłuszone m.in. przez te drzewa leśne. Może 

byśmy tam trochę to uporządkowali?..” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że nie ma sensu wycinać drzew, które już są natomiast 

trzeba się dokładnie zastanowić przy sadzeniu nowych gdzie i jakie się sadzi żeby nie były pod 

liniami energetycznymi, nie zagrażały ruchowi drogowemu, żeby nie były łamane, a pszczoła sobie 

te miejsce znajdzie. Ponadto zaapelował też do pszczelarzy o wskazanie takich miejsc, bo gmina 

będzie znowu trochę różnych drzewek dosadzać, więc można też posadzić np. pszczelarskie. 

Dodał: „Proszę Państwa, korzystając tutaj z obecności Państwa radnych i Państwa sołtysów 

chciałem zwrócić uwagę na trzy rzeczy:  

1) eternit – co roku przystępujemy do akcji zbierania eternitu i co roku mamy taką sytuacje że – po 

pierwsze – zgłaszają się osoby gdy już minie termin. Natomiast my musimy zebrać najpierw 

zapotrzebowania, napisać program, wystąpić, opisać ile, kto mniej więcej tego eternitu będzie 

oddawał, zrobić przetarg na firmę, która to będzie odbierać, itd., więc prośba żebyście Państwo 

porozmawiali z mieszkańcami, że jeżeli mają zamiar rozbierać dom i muszą się pozbyć eternitu 

(nie mogą samemu zdjąć, nie wolno go potłucz wyrzucić) musi być przez legalną firmę odebrany. 

Może to być firma wynajęta przez mieszkańca (zapłaci, zabiorą mu i dadzą odpowiednie 

dokumenty ze składowania tam gdzie trzeba i przez właściwą firmę) a może być zrobione przez 

gminę za darmo. Ja proponuję to drugie rozwiązanie... 

 

Radna I.Kuliberda zapytała, do kiedy składa się te wnioski? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że na początku roku. Dodał: „Już dzisiaj można 

mieszkańców informować, jak ktoś będzie mówił o eternicie, że traki program będzie i tutaj 

dysponujemy materiałami i pomocą. Następna rzecz – mam prośbę, jeżeli chodzi o dzierżawy, 

żebyście Państwo przypominali, że jeżeli się kończy dzierżawa i dzierżawca chce przedłużenie tej 

dzierżawy to trzeba to w miarę wcześnie zgłosić, bo my mamy spore problemy, bo przychodzą 

mieszkańcy w ostatniej chwili a przedłużeniem dzierżawy jest sesja, więc żeby później nie 

zwoływać sesji do dwóch czy trzech umów dzierżawy. No i prośba jeszcze związana z rowami –                    

i tutaj też znowu są różne głosy, że gmina powinna te rowy czyścić, że gdzieś tam czyszczą, itd. 

Proszę Państwa, obowiązek dbania o rowy spoczywa na właścicielu. Są rowy gminne np. te przy 

drodze, są rowy prywatne np. w łąkach w polach i są rowy też melioracji. I gmina się stara to co 

trzeba czyścić... Rok był suchy, więc tego problemu nie było, ale teraz ten problem się może 

pojawić, więc prośba żebyście przypominali mieszkańcom żeby to robić.” 
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Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poinformował, że do biura Rady Miejskiej wpłynęły następujące 

pisma: 

- pismo Stowarzyszenia BUD-UJ RAZEM w sprawie potwierdzenia kontynuacji członkowstwa  

  Gminy Kamieńsk w ww. stowarzyszeniu; 

- pismo Dyrektora Oddziału IPN Komisja Ścigania Zbrodni przeciwko Narodowi Polskiemu w  

  Łodzi dotyczące nazwy ulicy w Kamieńsku - ul. Kazimierza Secomskiego; 

- pismo Burmistrza Kamieńska – odpowiedź na wnioski Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i  

  Ochrony Przeciwpożarowej z dnia 9 lipca 2015 r. oraz Komisji Planowania Budżetu i Finansów  

   z dnia 25 czerwca 2015 r.; 

- pismo Starostwa Powiatowego w Radomsku dotyczące terminu oraz regulaminu konkurencji  

  „piłka siatkowa” w ramach VIII Spartakiady Samorządowców Powiatu Radomszczańskiego. 

  
p u n k t  11 

Zakończenie obrad. 

  

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam IX Sesję Rady Miejskiej w 

Kamieńsku VII kadencji.” 

 

 

Protokołowała: 

 

Halina Bąkowicz  

 

 

 

 

 

 


